

ST. PAUL'S COLLEGE



聖保羅書院

Principal:  
Mr. Dennis D. Y. Yuen

校長：  
源迪恩先生

Date: 1<sup>st</sup> March, 2025

## Press Release

*St. Paul's College*

### Press Release on an Incident of Student's Death

The school was informed on 28<sup>th</sup> February that a F.5 student of our school passed away.

Our teachers and students are very much saddened by the news. The incident is currently under investigation and it is inappropriate to speculate. We ask that you give us space and time to deal with our bereavement.

The school has activated the School Crisis Management Team. Educational psychologists, school social workers and guidance personnel will continue to offer emotional support to students and teachers in need.

The school has also issued a letter to inform all parents/guardians about the incident and to invite them to keep in touch with us to facilitate the arrangement of timely assistance. They are also encouraged to pay attention to the emotional needs of their children in the coming weeks, show their care, and comfort them. If you have any enquiry, please contact us at 2546 2241.

Principal



## 新聞稿

### 聖保羅書院

#### 學生離世事件新聞稿

本校在二月二十八日獲悉本校一名中五學生身故。

獲知這個噩耗後，我們全校師生都極為難過和悲痛。現在事件正在調查中，我們不宜在這階段作任何的揣測。希望各界給予空間來處理事件。

本校已即時啟動「危機處理小組」，教育心理學家、社工及輔導人員會繼續為有需要的同學及教師提供輔導，協助他們疏導情緒。

我們亦已發出家長信，請家長/監護人在未來數星期留意子弟的情緒，給予適切的關心和安慰，並請家長/監護人與我們保持聯絡以便學校及早提供協助。如有查詢，請致電 2546 2241 聯絡。

聖保羅書院校長 謹啟

2025 年 3 月 1 日

ST. PAUL'S COLLEGE

聖保羅書院

69 Bonham Road, Hong Kong Tel: (Principal) 2546 4757 (College) 2546 2241 Fax: (852) 2559 7075  
香港般咸道六十九號 電話：(校長) 二五四六 四七五七 (校務處) 二五四六 二二四一 圖文傳真：(八五二) 二五五九 七〇七五